
 
 

 

 

Tarnów, 6 lipca 2022 r. 
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Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na LXVII sesji Rady Miejskiej 30 czerwca 2022 r. w punkcie „Zapytanie i 

interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radna Barbara Koprowska zagłosiła  

następujące wnioski: 

1)  Zwróciła się z prośbą o przeprowadzenie pełnej inwentaryzacji studni osiedlowych w Tarnowie  

w zakresie: 

• Ile ich mamy? 

• Gdzie są usytuowane? 

• Jaki jest ich stan techniczny? 

Radna zawnioskowała ponadto o wystąpienie do rad osiedlowych, aby te udzieliły dodatkowych 

informacji czy w tym zakresie nie mają jakiś potrzeb. Czy takie studnie nie powinny być dodatkowo 

przygotowane. 

Zawnioskowała o to by przeprowadzić badania wody w tych studniach.  

2) Poprosiła o przygotowanie w formie tabeli zaleceń Sanepidu i PPOŻ. Tabela ma zawierać: 

• Jednostkę, 

• Datę tego zalecenia, 

• Termin wykonania, 

• I czego dotyczy.  

„Czasami słyszę, że wszystkie zalecenia PPOŻ są zrealizowane. Czasami słyszę, że gdybyśmy musieli je 

zrealizować to trzeba by było 30 mln. Nie wiem na jakim etapie to jest i nie wiem czego dotyczą. Czy są 

to bardzo duże problemy i poważne zagrożenie bezpieczeństwa i zdrowia? Czy mogą to być błahostki, 

które możemy bardzo szybko wykonać.”  
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